
Vragenuur: forum 6 september 2022

Vragen n.a.v. de notitie aan de raad  van 9 juni 2022 betreft de plaatsing van leerlingen van de 
voormalige school “de Bazar” in het AZC, Rijswijk.

Na de besluitvorming van het college schrijft u op 9 juni 2022 in een notitie aan de raad dat zij met 
de schoolbesturen in gesprek gaan om plaatsing van alle leerlingen te realiseren.

N.a.v. deze notitie willen de fracties van PvdA en GroenLinks de volgende vragen stellen.

Wat is de stand van zaken betreft de plaatsing van deze leerlingen binnen het reguliere onderwijs?

Wij zijn benieuwd naar de uitkomst van de gesprekken die het college heeft gevoerd met de 
verschillende schoolbesturen. Kunt u ons hierover bijpraten?
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